

VEDIC MATH[®] Competition 吠陀數學比賽 2014

Application Form 報名表格

Student Information:

*Name (參賽者姓名) :	Age (年齡) :	School Year (班級) :
Date Of Birth (出生日期) :	*Module at MMath Monkey:	
*Math Monkey Center Name (分校名稱) :		
Competition Level (比賽組別) :		
Recommended by center teachers (由教育中心導師建議)		

Parents Information:

*Name (家長姓名) :	Relationship (關係) :
*Mobile (流動電話) :	*Email (電郵) :

Remark: Must be completed. (註: 必須填寫)

Parent's/Guardian's Signature (家長/監護人簽名)

Staff's Signature (職員簽名)

Date (日期): _____

Date (日期): _____

Organizers 主辦機構 :

Remarks:

- ◆ Date of Competition: February 16, 2014 (Sunday)
- ◆ Place of Competition: CITA (Address : 63, Tai Yip Street, Kowloon Bay, Hong Kong)
- ◆ Application Requirement: Math Monkey Student
- ◆ Application Fee: HK\$100
- ◆ Participants should take their **school handbook or ID** in order to verify their information.
- ◆ There is **no refund** or **exchange** once you submit the application.
- ◆ Application deadline is January 30, 2014.
- ◆ You can submit your application with a crossed check payable to Math Monkey (Hong Kong) Limited with a completed application form and **a stamped Return Address envelope** to Unit 3, 6/F, Telford House, 16 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon.
- ◆ For more information on the competition and the school information, please visit www.mathmonkey.com.hk.
- ◆ All personal information will only be used for the competition purpose and will not disclose to third parties.

備註：

- ◆ 比賽日期：16 / 2 / 2014 (星期日)
- ◆ 比賽地點：製衣業訓練局 (地址：香港九龍灣大業街63號)
- ◆ 參賽資格：Math Monkey學生
- ◆ 參賽費用：HK\$100
- ◆ 參賽者須於比賽日帶同**學校手冊或身份證**核對身份。
- ◆ 參賽人選一經遞交後**不能更改或退款**。
- ◆ 截止報名日期為 2014年 1月 30日。
- ◆ 填妥表格後，可連同劃線支票及一個貼有郵票的回郵信封郵寄到九龍灣宏開道16號德福大廈 6 樓 3 室，支票請寫明受款人為Math Monkey (Hong Kong) Limited。或可親身遞交到各Math Monkey 分校。
- ◆ 有關比賽資訊或分校資料可瀏覽 www.mathmonkey.com.hk。
- ◆ 所有個人資料只會用作是次比賽之用途，並不會洩露予第三者。

Please Complete the Return Address 請以正楷填寫回郵地址	Please Complete the Return Address 請以正楷填寫回郵地址
Name (參賽者姓名) : _____	Name (參賽者姓名) : _____
Address (參賽者地址) : _____ _____	Address (參賽者地址) : _____ _____